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Referat 

Strandtofteparken, Bestyrelsesmøde 7. januar 2025 
 

 
Sted: Karen Blixens Vej 36 kl. 18.30 

 

 

Indkaldte: Kirsten Engelhard Nielsen, Bestyrelsesmedlem 

 

 Per Møller, Kasserer   

  

Annette Bitz, Bestyrelsesmedlem 

 

Claus Michelsen, Suppleant 

  

Anders Due, Formand 

  

 

 

For referat: Anders Due  

  

 

 

Dagsorden: 

                 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde. 

Seneste møde var den 26. juni 2024 – find det på hjemmesiden… 

Der var ingen indvendinger til referatet. 

Siden mødets afholdelse har flg. været iværksat: 

 

- Der er beskåret i rhododendron buskene i den sydlige del af parken. 

- Der er oprenset i søen via Jesper JFP Anlæg & Pleje, indsatsen er tydelig. 

- Vejbump mod Strandtofteparken er nu oprettet, medens udbedring af vendeplads 

stadig udestår 

- Sommerbrunch blev succesfuldt afviklet den 11. august – se billeder indsat nederst.. 

 

 

2. Generalforsamling 2025 

- Onsdag den 19. marts er fastlagt, og tilbud indhentet og accepteret fra no 22. 

- Dirigent: Claus Michelsen,KBV 31 har påtaget sig opgaven 

- Dagsorden iflg. vedtægter 

 

- På valg, der er genopstilling fra følgende: 

o Kirsten E. Nielsen 

o Anders Due  

o Annette Bitz 

o Per Møller genopstiller ikke som kasserer – Claus Michelsen indstilles som nyt 

bestyrelsesmedlem af bestyrelsen 

o Foreningen revisor, Peter Bjørn Jensen genopstiller heller ikke i år, hvorfor ny 

skal findes 

o Ligeledes skal der findes ny suppleant, givet Claus Michelsen indvælges som 

bestyrelsesmedlem 
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- Bestyrelsen konstituerer sig efter generalforsamlingen 

 

- Emner og forslag -se efterflg. 

 

 

3. Orientering fra kasserer 

Kassereren kunne fremlægge et regnskab der for driftsåret 2024 viste et overskud  på ca. 

27.000,-. Budgettet for 2025 planlægges som et mindre underskud godt 5.000,-. Der opereres 

med en beskeden kontingentstigning på kr. 200,- pr. parcel, alene grundet stigning på TV 

pakke. 

 

Regnskab skal til revisor for underskrift forinden det lægges på hjemmesiden, og efterfølgende 

forelæggelse på Generalforsamling 2025. 

 

 

4. Øvrigt 

Der var kort drøftelse af vinterbekæmpelse – og der var enighed i bestyrelsen om, at det var 

vigtigt at der saltes og også sneryddes når behovet er der, men også, at foreningens økonomi 

kan blive belastet ved frekvent brug af vinterbekæmpelse. Iværksættelse af vinterbekæmpelse 

sker i dag på anfordring fra foreningen, en model vi vælger at fastholde. 

 

Der udestår stadig at oprette asfalteringen på vendepladsen 5-7-9 -11 -13, til trods fra 

gentagne rykninger af entreprenøren Gundsø lykkedes det alene at få reetableret vejbumpet i 

2024. Det er forventningen at den sidste del af arbejde gennemføres så snart vejrlig er til det i 

forår 2025. 

 

 

 

 

5. Gartner 2025 

 

Gartneren er spurgt til tilbud på parkvedligehold i 2025 – tilbud, er efterfølgende modtaget, og 

også indarbejdet i budget 2025. 
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De glade deltager ved Sommerbrunch 2024 på en solbeskinnet august dag 

 


